
 

 

 

VERSLAG VAN DE BIJEENKOMST MET DE ADVIESRADEN SOCIAAL DOMEIN 
VANWEGE DE AANBESTEDING WMO-BEGELEIDING OP 13 JUNI 2024 OM 
19.30 UUR OP HET GEMEENTEHUIS VAN STAPHORST 
 
Aanwezig 

 Naam Organisatie 

1 Barend Vinke ASD Zwartewaterland 

2 Corry Kolk – Vinke ASD Zwartewaterland 

3 Rinus Vaartjes ASD De Wolden 

4 Loes Bon ASD De Wolden 

5 Gerrit Lammers ASD Staphorst 

6 Henk Korterink ASD Staphorst 

7 Erik Rous ASD Meppel 

8 Christiaan Dol ASD Meppel 

9 Martine van Vondel ASD Westerveld 

10 Rita Divendal ASD Westerveld 

11 Hanneke Pijlman Regio Inkoop Wmo / Hoogeveen 

12 Henk-Jan van Noorel Regio Inkoop Wmo / Zwartewaterland 

13 Henk Wind Regio Inkoop Wmo / Staphorst / voorzitter 

 
Opening 

Wethouder Bos van de gemeente Staphorst opent de bijeenkomst en heet de aanwezigen hartelijk 

welkom. De bijeenkomst van vanavond is bedoeld om de adviesraden mee te nemen in het 

aanbestedingstraject begeleiding. Dit gebeurt nu al: in een vroegtijdig stadium. We zitten nog in de 

beleidsfase voor de verkenning. Zes gemeenten hebben hierin de samenwerking gezocht. Hij wenst 

de aanwezigen een goede bijeenkomst. 

 

Presentatie en programma 

De presentatie die op het scherm is weergegeven, wordt gedeeld met de aanwezigen.  

Aspecten waarover is gesproken:  

• De samenwerking tussen deze 6 gemeenten 

Bij de invoering van de Wmo was er in Drenthe nog sprake van een provinciebrede aanbesteding. 

Later is dat meer verschoven naar de drie Drentse regio’s, omdat verschillen in uitvoering van de 

Wmo tussen gemeenten groter werd. Gemeenten vullen de aanbesteding op verschillende manieren 

in.  

Vanavond komen daarvoor ook enkele voorbeelden voorbij (Hardenberg en SW-Fryslân). In Drenthe 

had Emmen bijvoorbeeld een heel ander aanbestedingsmodel. Deze zes gemeenten trekken op basis 

van gelijkwaardigheid met elkaar op en hebben eerder met elkaar aanbesteed. De samenwerking 

verloopt goed. Vanuit Overijssel zijn Staphorst en Zwartewaterland aangesloten bij de Drentse 

(buur)gemeenten. 

Specifiek wordt gevraagd waarom Steenwijkerland niet aansluit. Deze hoefde op dit moment nog 

niet aan te besteden en kiest een andere route.  

 

• De processtappen zoals genomen en welke nog komen 

Adviesraden vragen om een duidelijk stappenplan: welke stappen worden wanneer nog gezet?  

 

• Kwaliteit van zorg belangrijk aspect 



 

 

Kwaliteit wordt door de ASD gemist als uitgangspunt. Dat zal nog worden toegevoegd. 

Besproken wordt wat kwaliteit is, de kwaliteitscertificaten en het toezicht op kwaliteit (onderzoeken 

bij aanbieders). Tip ASD Westerveld: neem kennis van het jaarverslag van de toezichthouder. 

Ook de Wmo-consulent kijkt in individuele gevallen naar de geleverde kwaliteit. 

Genoemd worden in dit verband:  

- Het cliëntervaringsonderzoek: dit levert volgens de ASD’s te weinig respons op om er iets te mee 

 te kunnen doen. 

-  De cliënt ondersteuning: dit zit niet in de aanbesteding.  

 Gemeenten subsidiëren deze onafhankelijke ondersteuningsvorm en wijzen cliënten op de 

 mogelijkheden om hier gebruik van te maken. 

-  Behouden van kwaliteit ondanks personele krapte. 

 

• Aantal aanbieders 

Gemeenten geven aan het aantal aanbieders te willen verminderen. Hier vindt discussie over plaats. 

Er komen meningen naar voren om afspraken met enkele hoofdaannemers te maken tot meningen 

om een passend aantal aanbieders te contracteren. 

Vraag is hoe je aanbieders gaat schiften als je er minder wilt hebben? Dit komt in de volgende fase 

terug. 

ASD’s geven gemeenten mee om tijdig een plan te hebben voor cliënten die wellicht naar een andere 

zorgaanbieder moeten, omdat hun huidige aanbieder niet meer gecontracteerd is (moeten niet 

tussen wal en schip vallen). Er moet een warme overdracht plaatsvinden. In de zomer van 2025 

hebben gemeenten daar al zicht op. 

 

• 18-/18+ 

ASD’s vinden dit een belangrijk punt. In de praktijk komen hier de nodige zorgen naar voren.  

 
Vervolg 

ASD wordt niet om advies gevraagd. Deze inkoop/aanbesteding valt binnen de al vastgestelde 

beleidskaders van de gemeenten. ASD’s worden wel op de hoogte gehouden van de voortgang. In de 

volgende fase (inkoopfase) wordt nog een dergelijke bijeenkomst georganiseerd. ASD’s geven aan 

dat dat akkoord is, maar er dan wel wat te melden moet zijn (anders per informatiebrief afdoen). 

Een optie is om een bijeenkomst te houden als het inkoopdocument in concept klaar. Met de 

eventuele input van de ASD’s kan dan nog rekening worden gehouden.  

ASD Staphorst vraagt aandacht voor een aanbieder (Nb.: naam wel genoemd; in dit verslag 

geanonimiseerd) hier staat fors bedrag op de reserve, zonder dat daar een bestemming voor is. 

Mogelijk een signaal voor de toezichthouder? 

Henk Wind dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de bijeenkomst om 20.59 uur. 

 

 


